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Novoveský zpravodaj 
 

 

Vážení spoluobčané, 

rok 2018 je za námi a já bych vám ráda jménem celého zastupitelstva obce Nová Ves 

popřála mnoho osobních i pracovních úspěchů, štěstí a zdraví do roku nadcházejícího.  

Na podzim loňského roku proběhly volby do zastupitelstva obce. Touto cestou bych 

chtěla poděkovat všem občanům, kteří se voleb zúčastnili a tím nám vyjádřili svoji 

podporu. 

Do zastupitelsva byli zvoleni: 
Michaela Šmejkalová (starostka obce)   Josef Polák (předseda kontrolního výboru) 
Josef Tauer (místostarosta obce)    Dana Sajlerová (člen finančního výboru) 
 

Nově byly zvoleny: 
 
 
 
 
 
 
 
 
                   Markéta Zemková                            Šárka Kraftová                         Zdeňka Štípková  
          předseda finančního výboru             předseda kulturní komise           člen kontrolního výboru 
  

Dále se z řad občanů zapojili do činnosti obecního úřadu:  
Jan Mazanec (člen kontrolního výboru) 
Michal Hudec (člen finančního výboru, člen komise životního prostředí) 
Michala Králíčková (předseda komise životního prostředí) 
Petr Ješátko (člen komise životního prostředí) 
 
Ráda bych na závěr poděkovala Michalu Hudcovi za jeho pomoc a práci pro obec. Na podzim ukončil 
svoji činnost jako zastupitel, ale nadále zůstává jako člen komisí. Věřím, že v tomto novém složení bude 
zastupitelstvo spolupracovat stejně úspěšně a soudržně jako doposud. 

- Michaela Šmejkalová, starostka obce - 
 
Z ČINNOSTI OBECNÍHO ÚŘADU (za období červen – prosinec 2018) 

 Byla dokončena modernizace budovy Obecního úřadu z dotačního 

programu Stabilizace a obnovy venkova Plzeňského kraje. Byla 

vybourána příčka mezi bývalou knihovnou a původní zasedací místnost 

se tím zvětšila a rozšířila. Byla vyměněna dvě okna, dodělán strop a 

položeno linoleum. Věříme, že nyní bude moci být prostor využíván na 

více akcí pro větší počet osob.  

 Byly osazeny dva orientační ukazatele rychlosti. 

 Proběhla kompletní výměna dopravního značení. 

 Do prostoru před hasičárnou byl pořízen nový kontejner na papír. 

 

CO PŘIPRAVUJEME 
 

 V tomto volebním období bychom se chtěli zaměřit na opravy obecních silnic.  

 Chtěli bychom vybudovat víceúčelové sportoviště.  

 Dále pokračují přípravné práce a jednání na vybudování obecní ČOV.  

 Od 01.01.2019 byl navýšen poplatek za psa na 100 Kč. 

 Na horním hřišti bude vystavěn altán pro účely obecních akcí a soutěží. 
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KULTURNÍ AKCE 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

13.10. VYCHÁZKA NA PODZÁMČÍ 

Cílem naší podzimní vycházky bylo tentokrát Podzámčí. Účastníci se 

v hojném počtu sešli před hasičárnou a zvolili si dvě trasy. Delší trasa vedla 

po panelce do Brnířova a přes les na Podzámčí, druhá kratší po silnici do 

Kdyně a na Podzámčí. V místní hospůdce nám po dlouhém pochodu 

připravili výborný guláš. Při muzice jsme poseděli do večerních hodin. Akce 

se velmi povedla a už se těšíme na jarní vycházku.  

 

08.12. MIKULÁŠSKÁ NADÍLKA 

Tradiční mikulášská nadílka pro děti se konala v prosinci v již 

zrekonstruované zasedací místnosti Obecního úřadu. V obci nám přibývá 

malých dětí a je radost pro ně akce připravovat. Děti si ozdobily krásný 

stromeček papírovými ozdobami, kdo chtěl, napsal ještě dopis Ježíškovi, 

a pak se již ozval zvoneček. Dva čerti s mikulášem a andělem se přišli 

podívat, zda tu nemáme nějaké zlobiče. Za básničku či písničku dostaly 

děti malý balíček s překvapením.  
 
 

15.12. PŘEDVÁNOČNÍ POSEZENÍ S MUZIKOU 

Další tradiční předvánoční akcí je posezení 

s hudbou. V adventním shonu si jistě každý 

rád odpočine, přijde posedět s přáteli a 

poslechnout si krásné písničky. Tentokrát 

jsme rádi pozvali kapelu Starci na chmelu, 

jejíž členem je náš Slávek Sajler. Klukům to 

spolu opravdu krásně hraje a vytvořili nám 

před Vánoci příjemnou a milou atmosféru. 

Děkujeme. 

.              

                                                                                                                          24.12. ŠTĚDROVEČERNÍ ZPÍVÁNÍ V KAPLIČCE 

Štědrovečerní setkání u kapličky je krásná tradice a my jsme 

rádi, že ji u nás ve vsi stále udržujeme. Vánoce jsou svátky 

setkávání, svítícího stromečku, vůně svařeného vína, cukroví a 

krásných písniček. A to se nám podařilo u kapličky všechno na 

Štědrý den splnit. Krásnou atmosféru nám vytvořily naše děti, 

které za doprovodu piana, kytary, fléten a trianglu zazpívaly 

mnoho krásných známých i neznámých koled. Za svou snahu 

dostaly malou odměnu. Děkujeme všem, kdo přišli nebo se 

podíleli na přípravě akce.  
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SDH NOVÁ VES - VÍTOVKY   

Milí příznivci hasičů,  

byl jsem opět osloven, abych napsal příspěvek do dalšího čísla 

zpravodaje. Ačkoliv jsme v loňském roce úspěšně uspořádali tři soutěže 

s kladnou odezvou, nelze usínat na vavřínech. V tom, abychom opravdu 

neusnuli, nám závěrem roku pomáhal neznámý poberta, který úmyslně 

zapaloval skládky klestí v okolí obce. A to tak důkladně, že v jeden večer 

hořelo na dvou místech najednou. Úkolem naší zásahové jednotky je vždy 

zřídit čerpací stanoviště k doplňování cisteren u požární nádrže. Tohoto 

úkolu jsme se vždy zhostili na výbornou. Naštěstí se vždy jednalo pouze o 

požár klestí, nikoliv budov. Ovšem byl bych nerad, aby tento článek byl 

návodem zatím neznámému žháři k další činnosti.  

Nyní v zimním období je klid a můžeme jen doufat, že policie viníka 

dopadne dříve, než přijde jaro. Pokud bude sucho, nemuselo by to vždy 

skončit tak jako doposud. Je mou povinností vás občany touto cestou 

požádat o pomoc. Mějte při svých procházkách do přírody nebo pracích na 

zahradě oči otevřené a případnou podezřelou činnost bez obav hlaste 

policii, veliteli SDH, starostce nebo majiteli pozemku. Mějte na paměti, že 

tím chráníte také svůj majetek.  

Odbočme ale od nepříjemných záležitostí. Náš sbor, jak jsem zmínil výše, uspořádal v loňském roce tři 

soutěže. Okrskové kolo a noční soutěž v červnu, poslední akcí v tomto roce byl pak již tradiční 34. ročník 

soutěže v požárních útocích Memoriál o pohár starosty. Nechci nic zakřiknout, ale od doby, kdy pořádáme 

soutěže na horním hřišti, nám přeje počasí. A ne jinak tomu bylo i letos. I přes malé potíže se startovní pistolí 

se soutěž velmi povedla. A je mou příjemnou povinností poděkovat všem, co se třeba i malým dílem či 

darem podíleli na přípravě. A samozřejmě děkuji i všem soutěžícím ze 17 družstev. Nezbývá, než udělat vše 

pro to, aby i v roce 2019 byly obě soutěže důkladně připraveny ke spokojenosti všech. Bohužel se již dlouho 

potýkáme s nedostatkem členů sportovního družstva, a proto musím na vás občany opět apelovat. Pokud 

víte o někom, kdo by se chtěl věnovat hasičskému sportu a nejen tomu, kontaktujte kohokoliv z SDH Nová 

Ves. S přáním úspěšného roku 2019 

- Michal Hudec - 

OSLAVY 120 LET SDH NOVÁ VES – VÍTOVKY 21.07.2018 

Po náročných přípravách jsme postavili dva stany za hospodou, kde proběhla 

slavnostní schůze. Schůzi moderovala p. Jaroslava Mlezivová. Byla 

připomenuta historie sboru a byli vyznamenáni naši členové za práci. Dále 

byly předány pamětní listy hostům. Po skončení schůze byla připravena na 

návsi prohlídka historické a novodobé hasičské techniky, kterou nám zapůjčily 

okolní sbory. V hasičárně byla ke shlédnutí výstava pohárů našeho 

sportovního družstva a promítání z dřívějších hasičských akcí. Od odpoledních 

hodin nám hrála kapela Relax. Celá akce se podařila a děkuji všem, co se na 

této akci podíleli. Josef Polák, velitel SDH Nová Ves - Vítovky 
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POJĎTE SE HÝBAT  

Přibylo vám po svátcích pár kil navíc? Chcete se 

hýbat, ale doma vás to samotné nebaví? Chcete 

udělat něco pro své zdraví? Pojďte s námi cvičit, 

protáhnout si tělo a trochu posílit svaly � . 

Každé pondělí a pátek v 19:30 na Obecním úřadě. 

S sebou potřebujete jen podložku na cvičení, 

sportovní úbor a pití. Začínáme v pondělí 14.01. 

Těší se na Vás Michal Hudec 

 

 

 

 

Na OÚ bude také nově k dispozici pingpongový stůl, kam si mohou 

zájemci přijít kdykoliv zahrát po předchozí domluvě s paní starostkou.  

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PLÁNOVANÉ AKCE V OBCI 
 

Únor 

16.02.    Prapořiště - divadlo Zbývá příběh náš,  

                (ochot. spolek Kolofantí), od 19 hod.,  

                obec nabízí pro zájemce dopravu 

Březen 

09.03.    Masopustní průvod masek, sraz  
                ve 12 hod. na OÚ 

10.03.    Dětská maškarní diskotéka, ve 14 hod.  
                na OÚ 

17.03.     Povídání o Maroku, v 18 hod. na OÚ 
               (L. Hudcová) 

Duben 

07.04.    Přednáška „Zahrada na jaře“,  
                v 19 hod. na OÚ 

14.04.     Velikonoční zábavné tvoření pro děti,  
                 ve 14 hod. na OÚ 

18.-20.04. Velikonoční drkání  

30.04.    Stavění máje a opékání buřtů,  
                v 18 hod. u kapličky 

Květen 

04.05.    Lampionový průvod s opékáním buřtů,  
                v 19 hod. u kapličky 

11.05.    Jarní vycházka (cíl bude upřesněn),  
                ve 13 hod. u hasičárny 
 

ODVOZ POPELNIC 
 

15.01., 29.01., 12.02., 26.02., 12.03., 26.03., 
09.04., 23.04., 07.05., 21.05., 18.06. 

 

NEBEZPEČNÝ A VELKOOBJEMOVÝ ODPAD 

02.04.2019 

      

  

 

 

 

Tiráž:   Evidenční číslo: MK ČRE 19986.  
Své příspěvky prosím vhazujte do obecní schránky nebo posílejte na email:  ou.nova.ves@tiscali.cz  
Redakčně se podílí: L. Hudcová, M. Šmejkalová. Foto: M. Šmejkalová ml. 

 

FEJETON  

Zima dříve a dnes  

Pokud se zeptáte nějakého pamětníka, jaké bývaly 

zimy dříve, určitě vám odpoví, že mrzlo až praštělo a 

celou zimu ležely spousty sněhu. Čím je pamětník 

starší, byly zimy krutější a sněhu celé hory. Když se 

tedy zeptáte stoletého staříka, třicítky pod nulou byly 

běžné a dvoumetrové závěje zrovna tak. Ve 

skutečnosti to tak úplně nebylo. Střídaly se zimy 

tuhé s těmi mírnějšími a na Vánoce to pokaždé 

nevypadalo jako na pohlednicích od pana Lady. 

Jestli ale někdo chce zažít opravdovou zimu se vším 

všudy a má odvahu polárního badatele, ať si vyjede 

autem z Prahy do Brna po dálnici D1! Tam si 

vychutná ledovou vichřici a nebezpečnou bílou tmu. 

Všude závěje sněhu a kvalitní ledová klouzačka. 

Když bude s autem stát pár hodin na nesjízdné a 

ucpané dálnici, pozná každý, co je to pravá zima. 

Tak ať je letošní jako od pana Lady a hlavně krátká! 

- Irena Hromádková, kronikářka -            
 

 

 

OPUSTILI NÁS… 

V letošním roce nás opustili   

paní Helena Kreuzová 

paní Eva Soběhartová 

paní Miloslava Husníková      

                                                          Vzpomínáme! 

                                                               

NARODILI SE… 

 

24.08.2018 se rodičům Petře 

Ticháčkové a Radkovi 

Paluchovi narodil syn Matyáš 

Paluch. 

 

16.11.2018 se rodičům Vlastě 

Levorové a Josefu Nejdlovi 

narodil syn Vojtěch Nejdl. 

 

                          Blahopřejeme! 

                                

VÝZNAMNÁ ŽIVOTNÍ JUBILEA  oslavili: 

Karel Janda 

Marie Černá 

Jan Ekstein 

Jiřina Šimková 

Jan Greiner                                Gratulujeme! 

 

         

 
 

SPONZOŘI MARIE RŮŽKOVÁ 


